
PROTOKOL Nr XXXI/2013 

z Obrad XXXI Sesji Rady Gminy Kotuii 


odbytych w dniu 23 wrzesnia 2013r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. l3 00 a zakoD.czyly siy 0 godz. 1510. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 14 radnych, to jest 93% og61nego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXI Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zaci,!gniycia drugoterminowego kredytu na splaty 

wczesniej zaci,!gniytych kredyt6w i pozyczek 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2013 rok 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

KotuD. na lata 2013-2026 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przejycia od Powiatu Siedleckiego zadania 

zarz,!dzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ci,!gu dr6g 
powiatowych w granicach administracyjnych Gminy KotuD. 

8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu 
zimowego utrzymania dr6g powiatowych na terenie Gminy KotuD. 

9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci stanowi,!cej mienie 
komunalne Gminy. 


10.Informacja Przewodnicz,!cego Rady 

II.Dyskusja i wolne wnioski 

12.Przyjycie protokoru z poprzedniej sesji 

13.Zamkniycie Obrad XXXI Sesji Rady Gminy 


Ad 1 

Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXXI Sesji Rady Gminy 

KotuD.. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 

Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 

Gminy Barbary JoD.sk,!, sohys6w i radnych. 


Ad pkt 2 

Wniosk6w do porz'!dku obrad nie zgloszono. 


Ad pkt 3 

W6jt Slawomir Adamiak poinformowal radnych 0 swojej dzialalnosci w okresie 

miydzy sesjami. 




1. 	 W sprawie budowy indycznik6w we wsi LC)czka, po protestach mieszkanc6w 
W6jt wydal negatywna decyzjy 0 uwarunkowaniach srodowiskowych dla tej 
inwestycji. Powiatowy Inspektor Sanitamy w Siedlcach takZe wydal dla tej 
inwestycji opiniy negatywnC), jedynie pozytywnC) opiniy wydala Regionalna 
Dyrekcja Ochrony Srodowiska. W tej chwili trwa okres odwolawczy, 
prawdopodobnie odwola siy od tej decyzji inwestor. 

2. 	 Pod koniec sierpnia odbyly siy dwa konkursy na stanowisko dyrektor6w szk61 
w Koszewnicy i Cisiu-Zagrudziu. JeSli chodzi 0 Szkoly PodstawowC) 
w Koszewnicy, to konkurs nie wylonil kandydata na stanowisko dyrektora. 
Wplynyla tylko jedna oferta i kandydatura nie osiC)gnyla wiykszosci glos6w 
w komisji konkursowej. W takim przypadku nalezy powierzyc obowiC)zki 
dyrektora wskazanemu nauczycielowi tej szkoly. TakC) propozycjy z przyczyn 
oczywistych otrzymala Pani Hanna Pieczara jako jej dotychczasowy dyrektor. 
Ta jednak propozycjy odrzucila. Wobec czego powierzono obowiC)zki dyrektora 
tej szkoly na okres 10 miesiycy jednemu z nauczycieli tej szkoly. 
Jesli natomiast chodzi 0 Szkoly PodstawowC) w Cisiu-Zagrudziu to dyrektorem 
tej szkoly zostala jej dotychczasowa dyrektor Pani Marianna Cudna. 

3. 	 Po wizytacji na drodze powiatowej w Koszewnicy i przeprowadzeniu 
przeglC)du mostu ustalono, ze jego modemizacja znajdzie siy w planie budzetu 
powiatu na nastypny rok. Chodzi tu 0 most, kt6ry corocznie dostarcza duzo 
pracy strazakom i mieszkailcom Koszewnicy, bo woda na nim siy piytrzy 
i wystypuje z koryta rzeki, przelewajC)c siy przez drogy i zalewajC)c 


okolicznych mieszkanc6w. 

4. 	 Odbylo siy spotkanie w6jt6w z Komendantem Miejskim Policji w Siedlcach na 

temat dzialalnosci komisariat6w policji w nowej strukturze. Pan Komendant 
przedstawil dotychczasowC) pracy policji stwierdzajC)c, ze efekty ich pracy 
w obecnej strukturze sC) znacznie lepsze niz to mialo miejsce poprzednio. 
Oczywiscie informacje byly przekazywane Komisariatami Policji a nie 
Gminami, na kt6rych one funkcjonujC). Po pytaniu W6jta Gminy Kotun, 0 ilosc 
zdarzen wystypujC)cych na terenie Komisariatu Policji w Mokobodach 
w przedstawieniu na poszczeg6lne gminy, okazalo siy, ze najwiycej zdarzen 
bylo w Gminie Kotun. Komendant Miejski Policji obiecal przygotowac 
materialy dotyczC)ce stanu bezpieczenstwa dla poszczeg6lnych gmin a nie jak 
to zrobil obecnie, ze wziC)l pod uwagy komisariaty. 

5. 	 Jesli chodzi 0 dowozenie dzieci do szk61 na terenie naszej gminy, to okazalo 
siy, ze ogloszenie przetargu na dowozenie nie jest konieczne. W polowie 
sierpnia otwarto kolejne linie transportu publicznego, opr6cz dzialajC)cej linii 
PKS Siedlce. Prawie wszystkie miejscowosci zostaly objyte tymi liniami 
i uczniowie do szk61 dojezdzajC) komunikacjC) publicznC). Pozostali uczniowie 
dowozeni SC) autobusem szkolnym. 

6. 	 Rodzice uczni6w Szkoly Podstawowej w Bojmiu poprosili 0 rozlC)czenie klas 
I iII w zakresie nauki religii. Wplynylo pismo w tej sprawie. Zar6wno klasa 
I jak i klasa II sC) malolicznymi klasami i dlatego zdecydowalem 0 ich 
polg.czeniu przy nauczaniu niekt6rych przedmiot6w. W uzgodnieniu 
z Ksiydzem Proboszczem Parafii w OIeksinie stwierdzilismy, ze klasy lC)czone 



w zakresie nauki religii pozostan~. Przygotowanie dzieci do I Komunii Swiytej 
bydzie odbywal:o siy na lekcjach dodatkowych dla nauczyciela a wynikaj~cych 
z zapis6w w Karcie Nauczyciela. 

7. 	 Sporz~dzono dokumentacjy rozliczenia budowy kanalizacji sanitamej 
w Wilczonku, J6zefinie i Polakach. Dokumentacja zostal:a przekazana do 
jednostki organizacyjnej Urzydu Marszal:kowskiego. Teraz czekamy na 
wyznaczenie terminy sprawdzenia wykonania projektu. 

8. 	 W miejscowosci Polaki dwukrotnie wyst~pil:a awaria kanalizacji. Okazal:o siy, 
ze pompy pracuj~ a t:l:ocznia nie przekazuje dalej sciek6w. Po sprawdzeniu 
stwierdzono, ze w ruroci~gu t:l:ocznym znajdowal: siy gruz, mop i czopy po 
fajerwerkach. Poprosil: Panstwa SoJ:tys6w 0 uczulenie mieszkanc6w, zeby nie 
traktowali sieci kanalizacyjnej jako smietnik6w. To jest inwestycja s:l:uz~ca 
mieszkancom a nie stanowi~ca dla nich zagrozenie. 

W tym miejscu radny Artur Skwierczynski poprosil: Pana W6jta 0 wyjasnienie 
swojego wyst~pienia dotycz~cego ostatniego punktu. Mieszkancy Polak6w nie 
uszkodzili kanalizacji. Gruz, kt6ry znajdowal: siy w kanalizacji pochodzil: 
z prac budowlanych przy obsadzeniu studzienek. Mopem natomiast 
czyszczono studzienki przed kamerowaniem kanalizacji. Sadzi zatem, ze te 
odpady wykonawca sam zostawil: wewn~trz kanalizacji udowadniaj~c po raz 
kolejny swoj~ niechlujn~ metody budowy kanalizacji. To on powinien zapl:acic 
za te awarie i za montaZ dw6ch studzienek, kt6re przy tej pompowni zostal:y 
wybudowane. 
W6jt stwierdzil:, ze nie oskarza mieszkanc6w Polak6w 0 powstal:~ awariy, 
poprosil: tylko 0 uczulenie ich, aby awarie zdarzaj~ce siy i w Kotuniu wl:asnie 
z powodu zanieczyszczenia przez mieszkanc6w sieci kanalizacyjnej - tam siy 
nie zdarzal:y. 

9. 	 Na budowie III etapu Gimnazjum w Kotuniu roboty zostaJ:y juz zakonczone. 
W tej chwili trwaj~ prace odbiorowe. T~ czysc gimnazjum chcemy oddac dla 
spol:ecznosci szkoJ:y w Dzien Edukacji Narodowej. 

10.Trwaj~ prace remontowe w swietlicach w Nowej D~br6wce i Sosnowem oraz 
w OSP Kotun. Jest nadzieja, ze po wielu rozmowach z wykonawc~ i osobami 
zarz~dzaj~cymi tymi miejscami uda siy doprowadzic remonty w prawidl:owym 
terminie. 

11. DobiegJ:y natomiast prace remontowe w Osrodku Zdrowia w Zeliszewie 

Podkoscielnym. Tam inspektor nadzoru wskazal: na Iiczne braki 

i niedoci~gniycia w wykonaniu prac. W chwili obecnej wykonywane s~ 


poprawki. 

12.Nadal nie wpJ:ynyJ:y srodki finansowe za wykonane drogi asfaltowe. 

Inwestycja zostal:a skontrolowana i otrzymal:a opiniy pozytywn~. Nie znamy 
przyczyn zwlekania MJWPU w wypl:acie naszej transzy pomocowej. W tej 
sprawie bydziemy jeszcze monitowac do jednostki. 

Wiycej pytan do wyst~pienia W6jta nie zgl:oszono. 



Ad pkt 4 
W6jt wyjasnil, ze przedlozony projekt uchwaly zostal om6wiony szczeg610wo przez 
Panilj Skarbnik na piljtkowym spotkaniu z radnymi. Sprawa dotyczy zaciljgniycia 
kredytu na wyplaty naleznosci wykonawcom za remonty swietlic. 

Radna Aneta Wysocka-Bat stwierdzila, ze Gmina juz zaciljgala kredyt na 
remont swietlic. 

Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasni!a, ze kredyt zosta! zaciljgniyty na 
wk!ad w!asny Gminy na te inwestycje. Ten kredyt dotyczy wyp!aty naleznosci 
wynikajljcych z projektu - srodki unijne. 

Radna Aneta Wysocka-Bat zapyta!a dalej - czy kredyt konsolidacyjny nie 
obejmuje tych srodk6w? Mia! on juz sprostac naszym brakom finansowym. 

Skarbnik Gminy wyjasnila, ze kredyt konsolidacyjny nie obejmuje tych 
srodk6w. 

Wiycej uwag ani pytail nie zg!oszono. 

PrzewodnicZ1!ca Rady odczyta!a projekt uchwa!y w sprawie zaciljgniycia 
drugoterminowego kredytu na splaty wczesniej zaciljgniytych kredyt6w i pozyczek. 
Projekt uchwa!a zosta! odrzucony wiykszoscilj g!os6w lza-2, przeciw-9, wstrzymal 
siy-31 w g!osowaniu jawnym. 

Ad pkt 5 
Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasni!a, ze projekt uchwa!y dotyczy zmian 
w budzecie spowodowanych wp!ywem dotacji celowej na zadania w!asne. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala Skarbnik na jakie zadania wlasne jest ta 
dotacja. 

- Skarbnik Gminy wyjasni!a, ze jest to zwrot srodk6w wydanych przez Gminy 
na Fundusz Solecki w tym roku. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

PrzewodnicZ1!ca Rady Anita Drabarek odczyta!a projekt Uchwa!y Nr XXXI/207/20 13 

w sprawie zmian w budzecie gminy na 2013 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-141 w g!osowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 


Uwag ani pytail nie zg!oszono. 

PrzewodnicZ1!ca Rady odczyta!a projekt Uchwa!y Nr XXXV208/2013 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2013-2026. 

Uchwa!a zosta!a podjyta jednog!osnie lza-141 w g!osowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

W6jt wyjasni!, ze Starosta Siedlecki wystljpi! do wszystkich gmin na terenie powiatu 




z prosbg. 0 przejycie utrzymania przystank6w autobusowych polozonych przy 
drogach powiatowych. Wiykszosc gmin juz podjyla stosowne uchwaly w tej sprawie, 
kierujg.c siy stwierdzeniem, ze przeciez i w tej chwili utrzymaniem czystosci wok6l 
tych przystank6w zajmujg. siy dane gminy. Stg.d tez przedstawiony obecnie projekt 
uchwaly. 

- Radny Kazimierz Chr6sciel stwierdzil, ze w chwili obecnej przejmowanie na 
siebie jeszcze wiykszych obowig.zk6w nie jest konieczne. 
Radny Michal Adamczyk zapytal czy zinwentaryzowano juz te przystanki 
i jaka bydzie odplatnosc powiatu za utrzymanie przy nich czystosci. Czy kwota 
ta wystarczy w zupe1nosci na prace jakie musimy na nich wykonac. 

- Radny Antoni Chojecki stwierdzil, ze juz w chwili obecnej powiat nie 
interesuje siy tymi przystankami. Jak przejmiemy ich od powiatu, to zupelnie 
o nich zapornng.. 

- W6jt wyjasnil, ze oplata taka bydzie ustalona poprzez rozmowy pomiydzy 
gminami a powiatem. Jednak na pewno takjak w przypadku zimowego 
utrzymania dr6g powiatowych, nie starczy ich na wszystkie prace. 

-	 Soltys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski stwierdzil, ze sprzg.ta przy 
przystankach stojg.cych przy drodze krajowej. Jednak przez caly czas tez tego 
nie bydzie robi!. Poprosil 0 uporzg.dkowanie takZe tej sprawy. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczg.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt uchwaly w sprawie przejycia 
od Powiatu Siedleckiego zadania zarzg.dzania przystankami komunikacyjnymi 
zlokalizowanymi w cig.gu dr6g powiatowych w granicach administracyjnych Gminy 
Kotun. 
Projekt uchwaly zostal odrzucony wiykszoscig. glos6w lza-2, przeciw-8, wstrzymal0 
siy-41 w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt 8 
W6jt wyjasnil, ze jak co roku powiat zwraca siy do gmin 0 utrzymanie zimowe dr6g 
powiatowych na ich terenie. Jak w tym roku bydzie zima lagodna, to srodk6w na ten 
cel wystarczy. Jdli bydzie taka jak w roku poprzednim, to bydziemy musieli dolozyc. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala jak wyglg.dala sytuacji w poprzednim 
seZOnie zlmowym. 
W6jt wyjasnil, ze koszty znacznie przekroczyly dotacjy powiatu. Jednak 
wystg.pilismy 0 zwiykszenie dotacji i jg. otrzymalismy. Nie pokryla ona co 
prawda wszystkich wydatk6w na ten cel, ale nigdy nie pokrywala. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczg.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIl209/2013 w sprawie 

przejycia do realizacji zadania powiatu z zakresu zimowego utrzymania dr6g 

powiatowych na terenie Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-141 w glosowaniu jawnym. 


http:Przewodniczg.ca
http:Przewodniczg.ca
http:sprzg.ta


Ad pkt 9 
Wojt wyjasnil, ze szczegolowe uzasadnienie przedstawienia tego projektu uchwaly 
znajduje siy w uzasadnieniu do projektu. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek poprosil, aby jeSli transakcja sprzedazy dojdzie 
do skutku, to ze srodkow dolozye do remontu swietlicy w Pierogu. 
W tej chwili soltys wsi Pan Janusz Di!browski w1asnymi si1ami remontuje 
i utrzymuje w nalezytym stanie ti! swietlicy, ale szereg prac w niej powinno 
bye jeszcze wykonanych. 

- Radny Artur Skwierczynski zapyta1, czy sprzedaz tej dzia1ki odbydzie siy 
w ramach przetargu. 
Protokoluji!ca potwierdzi1a, ze tak jak wszystkie nieruchomosci gminne, 
tak i ta zostanie wystawiona na sprzedaz w drodze przetargu publicznego. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczi!ca Rady odczyta1a projekt Uchwa1y Nr XXXI/21 0/20 13 w sprawie 

sprzedaZy nieruchomosci stanowii!cej mienie komunalne Gminy. 

Uchwa1a zosta1a podjyta jednog1osnie /za-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 

Przewodniczi!ca Rady Anita Drabarek poprosila Przewodniczi!cych komisji sta1ych 

Rady 0 przysti!pienie do dalszej realizacji planow rocznych prac komisji. 


Ad pkt 11 
Radny Kazimierz Chrosciel zloZy1 wniosek 0 przygotowanie projektu uchwaly 
o obnizeniu wszystkich stawek op1at za odpady: segregowane 04 zl, 
niesegregowane 0 2 z1. 

- Radny Artur Skwierczynski zapyta1 W ojta jak w tej chwili wygli!da sprawa 
odp1atnosci za zbiorky odpadow. Czy w chwili obecnej starcza nam srodkow 
na pokrycie wszystkich zobowii!zan. 

- Wojt wyjasnil, ze trudno jeszcze mowie 0 ca1kowitych kosztach 
funkcjonowania nowej gospodarki smieciowej. Nie wszyscy jeszcze zlozyli 
deklaracje smieciowe, w tej chwili trwaji! prace wzywaji!ce spoznialskich do 
zlozenia stosownej deklaracji. Wielu mieszkancow zmienia wczesniej zlozone 
deklaracje. Rozstrzygniyty przetarg nie przyniosl nam oszczydnosci. 
Wyrazil opiniy, ze po dzia1aniu gospodarki smieciowej przez okres po1rocza 
bydzie mozna zrobie pierwsze podsumowanie finansowe. 
Radny Antoni Chojecki stwierdzi1, ze mieszkancy skarzi! siy, ze kaZdego 
miesii!ca muszi! jezdzie do urzydu, zeby dokonae wp1aty za smieci. W innych 
gminach takie sprawy oddano soltysom w drodze inkasa. 
Radny Michal Adamczyk poinformowa1, ze rna informacje od mieszkancow na 
temat nieterminowego odbioru nieczystosci przez firmy REMONDIS, 
a w niektorych przypadkach w ogole nie si! odbierane. Czy w zwii!zku z tym 
naliczane si! firmie kary umowne. 

- Radna Barbara Plichta popada wysti!pienie swojego przedmowcy. 



W naszej sytuacji niekt6rzy mieszkancy w og61e nie dostali work6w do dnia 
dzisiejszego. Mieszkaniec zadzwonil do finny i dostal odpowiedz, ze worki S1) 
u sohysa. Jako sohys oswiadczam, ze firma REMONDIS zadnych work6w dla 
mieszkancow mi nie zostawiala. Podniosla takZe sprawy kontenera na smieci, 
ktory stoi na cmentarzu w Oleksinie . Ksi1)dz podpisal deklaracjy na 6 m) 
odpadow miesiycznie a otrzymal kontener 0 pojemnosci 5 m). 
Jest to niezgodne z podpisan1) deklaracj1). 

- Radny Mariusz Kujawski zapytal czy i w jaki spos6b kontrolujemy 
wykonywanie przez firmy REMONDIS zawartej umowy na wyw6z 
nieczystosci z terenu gminy. 

- W6jt odpowiedzial, ze nie byly naliczane kary umowne, poniewaz nie bylo 
dot1)d zadnych sygnalow ze firma nie odbiera odpad6w. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze nalezy siy szacunek dla 
Kierownika ZGK w Kotuniu za sposob zbierania odpad6w przez zaklad. 
Wczesniej darlismy ze sob1) koty za te sprawy, ale z cal1) stanowczosci1) muszy 
stwierdzie, ze kiedys prace te wykonywane byly wzorowo. Zawsze wiadomo 
bylo ktorego dnia i 0 ktorej godzinie zostan1) zabrane odpady. W tej chwili 
firma wykonuj1)ca t1) uslugy robi to naprawdy bardzo zle. 

- W6jt poprosil 0 zglaszanie mu wszystkich sytuacji dotycz1)cych zlego 
funkcjonowania zbi6rki odpad6w. Bydzie to podstaw1) do prowadzenia 
odpowiednich rozm6w dyscyplinuj1)cych z firm1) REMONDIS. 

- Sohys wsi Rososz Mariusz Boruc poinformowal, ze na terenie jego wsi znowu 
powstaje dzikie wysypisko smieci. Poprosil 0 pomoc w tej sprawie. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat poprosila 0 informacje, kto wie 0 tym, ze dany 
przewoznikjest przewoznikiem pUblicznym. Nigdzie nie rna plakat6w 
z rozkladem jazdy tych autobus6w. Nikt nie wie, ze mozna jechae tym 
autobusem, bo w nich nie rna kas fiskalnych i nie sprzedaj1) bilet6w. 

- Sohys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki stwierdzil, ze dzisiaj autobus nie 
odebral uczni6w spod Gimnazjum w Kotuniu. Dzieci musialy ise na poci1)g, 
aby dojechae do domu. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal czy PKS dalej wykonuje transpOlt 
publiczny na naszym terenie. 

- W6jt wyjasnil, ze PKS nadal posiada status przewoznika publicznego na 
terenie naszej gmina a czy jezdzi, to nie sprawdzal tego. Poprosil takZe 
o wszystkie uwagi dotycz1)ce nieprawidlowego funkcjonowania transportu 
publicznego. 

- Radny Jacek Jarosz zapytal, czy wlasciciel autobus6w z ulicy Polnej nadal 
dzieri:awi dzialki pod parking dla autobus6w. 

- W6jt wyjasnil, ze dzierzawil, przerwal i teraz ponownie zglosil siy 
z wnioskiem 0 dzierzawy. 

-	 Radny Michal Adamczyk zapytal dlaczego dowozenie odbywa siy 
bezprzetargowo. Owszem takiego zlecenia mozna dokonae z wolnej ryki, ale 
wydatki na dowozenia przekraczaj1) na pewno 14.000 Euro, a w takim 
wypadku powinien bye ogloszony przetarg. 



- W6jt wyjasnil, ze na trasach gdzie odbywa siy transport publiczny nie 
organizuje siy dowozenia uczni6w. Uczniowie maj~ czym dojechae do szkoly. 
Tylko w przypadkach, gdzie nie ma transportu publicznego oglasza siy przetarg 
na dowozenia. 
Radny Michal Adamczyk zapytal zatem ponownie, jak to siy ma do ustawy 
o zam6wieniach publicznych. 

W6jt wyjasnil, ze ma wyjasnienie radcy prawnego w tej sprawie. M6wi ono, ze 

nie zlamano ty zapis6w ustawy 0 zam6wieniach publicznych. 


- Radny Michal Adamczyk poprosil 0 przeslanie mu tej opinii. 
W6jt zasygnalizowal, ze odbylo siy spotkanie z Prezydentem Siedlec na temat 
doplaty do dowozenia lini~ miejsk~ do Gryzowa. Do tej pory byla to kwota 
I zlotego do kazdego wozokilometra a w tej chwili proponuje siy stawky 
2 zlotych. 

- Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze jdli Gmina Siedlce zrezygnuje 
z transportu MPK, to do Gryzowa tez autobus tej linii nie dojedzie. 
W 6jt Slawomir Adamiak stwierdzil, ze W 6jt Gminy Siedlce juz zadeklarowal, 
ze podpisze aneks do porozumienia. Trwaj~ tylko rozmowy dotycz~ce stawki 
doplaty. 
Radny Kazimierz Chr6sciel wyjasnil, ze podwyzka stawki to efekt 
przedluzenia linii do Broszkowa, bo taki wniosek zostal zlozony do MPK. 
W6jt wyjasnil, ze rozmowy w sprawie stawki dotyczyly tylko i wyl~cznie 
autobusu linii do Gryzowa 0 Broszkowie nie bylo takich rozm6w. 
Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze przeciez mamy autobusy PKS 
a do nich nie doplacamy. Moze nalezy z nimi zacz~e rozmowy. 
Radny Michal Adamczyk stwierdzil, ze wtedy to juz mieszkancy Broszkowa 
nie byd~ jeidzie. Te autobusy, kt6re jad~ przez Broszk6w, Polaki i Kotun 
dojezdzaj~ do Gryzowa zapelnione. Tu potrzebnajest oddzielna linia. 
Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala na jakim etapie jest rozbudowa stacji 
uzdatniania wody. 

- Kierownik ZGK Bogdan Kue wyjasnil, ze prace s~ juz w duzym stopniu 
zaawansowania. Powinny bye zakonczone zgodnie z harmonogramem. 

- Radna Renata Kowalczyk podziykowala W6jtowi za podjyt~ przez niego 
negatywna decyzjy w sprawie budowy indycznik6w w L~czce. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, co z wnioskiem przeciwko wykluczeniu 
cyfrowemu, jaki skladala Gmina. 

- W6jt wyjasnil, ze wniosek ten nie przeszedl pozytywnie weryfikacji i zostal 
odrzucony. 

- Radna Barbara Plichta zapytala dlaczego do tej pory nie zostal wykonany 
przepust pod drog~ we wsi Zdzar. Mieszkancy szykuh siy ze skarg~ w tej 
sprawie. Przeciezjest zgoda rady na wykonanie tego przepustu. Wielokl"otne 
moje prosby w tej sprawie nie przyniosly zadnego efektu, pomimo rozm6w 
z Panem W6jtem i Panem Bogdanem Kuciem. 
Kierownik ZGK Bogdan Kue wyjasnil, ze nie bylo warunk6w technicznych, 



aby dokonac remontu tego przepustu. Row, 0 ktorym mowimy jest prawie 
zawsze pdny wody. Ma to przyczyny w gospodarce wodnej prowadzonej przez 
wlasciciela stawow rybackich w Ryczycy. 

- Radny Michal Adamczyk zaprzeczyl temu stwierdzeniu. W miesiqcu sierpniu 
byl taki okres, gdzie ten row byl zupdnie pusty. 

- Kierownik ZGK zanegowal, przejezdza tamtydy prawie codziennie i nic 
takiego nie zaobserwowal. 

- Radna Barbara Plichta stanowczo zanegowala wyjasnienia Pana Bogdana 
Kucia. W okresie od 15 lipca do 15 sierpnia row byl prawie suchy i mozna 
bylo wykonac te prace. 

- Radny Artur Skwierczynski korzystajqc z obecnosci na sesji radnego 
powiatowego podziykowal za polozenie asfaltu w jego miejscowosci. 
Zapytal jednoczesnie W ojta Adamiaka, czy byly W ojt i jego zastypca zostanq 
zaproszeni na uroczystosc oddania do uzytkowania nowego bloku gimnazjum. 

- Wojt wyjasnil, ze przygotowal juz listy gosci zaproszonych na tq uroczystosci 
i nazwisko bylego Wojta tez na niej jest. 
Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze czuje siy niezrycznie po pytaniu 
zadanym Wojtowi przez radnego Skwierczynskiego. Jesli natomiast chodzi 
o inwestycje drogowe na terenie Gminy Kotun w przyszlosci, to prosi 
o wykazanie jakiejs inicjatywy Gminy w tym kierunku. Wtedy zawsze latwiej 
jest rozmawiac ze Starostq i Rada Powiatu. 
Radny KrzysztofGajowniczek przypomnial, ze do konca wrzesniajest czas na 
skladanie wnioskow do przyszlorocznego projektu budzetu. W klubie radnych 
juz odbyla siy rozmowa na ten temat i wkrotce zlozq pismo w tej sprawie. 
Radny Kazimierz Chrosciel poprosil 0 wziycie pod uwagy dokonczenie 
remontu drogi w Broszkowie. Zapytal takZe 0 wyjasnienie, co obecnie dzieje 
siy z budynkiem Szkoly Podstawowej w Broszkowie. 

- Wojt wyjasnil, ze Dyrektor tej szkoly nadal przebywa na zwolnieniu 
lekarskim. To ostatnie jest do dnia 17 wrzeSnia. JeSli przedloZy kolejne 
zwolnienie lekarskie podejmiemy kroki przejycia majqtku szkoly bez jej 
udzialu. 

- Radna Barbara Plichta zglosila sprawy latami ulicznych we wsi Oleksin, ktore 
swiecq siy przez calq doby. 
Radny Mariusz Kujawski poprosil 0 wydluzenie czasu dzialania latami 
ulicznych. 
Soltys wsi Pienki poprosila 0 naprawy drogi powiatowej w jej miejscowosci. 
Soltys wsi Polaki Elzbieta Marchel podziykowala Wojtowi za naprawienie 
drogi asfaltowej z Kotunia do jej miejscowosci. 

- Radny Artur Skwierczynski przychylil siy do podziykowan swojej 
przedmowczyni, chociaz w 3/4 dlugosci tej drogi podziykowanie powinni 
zloZyc radni z Kotunia. 

-	 Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finansow Rady poinformowal, 
ze posiedzenie tej komisji odbydzie siy w najblizszy poniedzialek 30.09.2013r. 
ogodz.15.00. 

http:ogodz.15.00


Wi((cej glos6w w dyskusji nie bylo. 


Ad pkt 12 

Protok6l z poprzedniej sesji zostal przyj((ty wi((kszosci[) glos6w lza-13, wstrzymal 

si((-l/. Radny, kt6ry wstrzymal si(( od glosu, byl radny nieobecny na poprzedniej sesji 

RadyGminy. 


Ad pkt 13. 

Wobec wyczerpania porz[)dku obrad Przewodnicz[)ca Rady Gminy Anita Drabarek 

podzi((kowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nast((pnie zamkn((la Obrady 

XXXI Sesji Rady Gminy Kotun. 
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